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Kära klubbpresidenter!

Nu har vi firat Lucia och i klubbarna har ni haft sista mötet
före jul, alla på lite olika sätt.
Det har varit väldigt trevligt att delta på några av höstens klubbmöten.
Jag hoppas verkligen att jag kan komma till fler.

Att utbilda alla medlemmar i att använda Hemsidan är ju ett av våra
uppdrag i år. Hur har det gått? ……Hur går vi vidare så att många
känner sig bekväma med att hämta information på vår Hemsida. För
de i styrelsen som har behörighet gäller att öva och använda de
lathundar som finns på Hemsidan.

Ni fick en fråga nyss angående IT-systemets uppdatering. Jag önskar
att jag haft ett underlag som ni kunde fått. Det hade underlättat. Nu
har jag ändå fått veta att klubbarna är införstådda med att uppdatering
behövs.



Att bli mer synliga i samhället,
att ge dagsaktuell information om våra projekt,
att känna till och kanske använda Magg-projektet och
att ISO ges tillfälle att ta upp något internationellt på varje klubbmöte
var fler delar av vårt uppdrag för verksamhetsåret.
På kommande möten finns möjlighet att arbeta vidare detta.

Du har säkert läst om Rådsårsmötet i Solna i IW-Nytt nr 4. Det var en
bra information därifrån, tycker jag.

Om inte förr hoppas jag vi ses på DM den 8 mars på Hjälmareds
folkhögskola.

Jag önskar er alla En God Jul och Ett Gott Nytt År !
Christina Svensson, Dp




